
در حالي با گذشت 
سعيد احمديان

   گزارش
دو ماه از ابلاغ حكم 
بازنشستگي علي 
مرادي، وزارت ورزش سرپرستي براي فدراسيون 
وزنه ب�رداري معرفي نكرده اس�ت كه ش�نيده 
مي ش�ود مرادي به دليل ش�ركت در انتخابات 
فدراسيون جهاني، به دنبال تأخير در ارسال پاسخ 
نامه سازمان بازنشستگي به وزارت ورزش است 
تا اين وزاتخانه فعلاً نتواند سرپرست معرفي كند. 
بلاتكليف و س��ردرگم، حكايت اي��ن هفته هاي 
وزنه برداري است، رشته اي كه يكي از اميدهاي 
اصلي مدال آوري در بازي هاي آس��يايي س��ال 
آينده در هانگژوي چين به ش��مار م��ی رود، اما 
بلاتكليفي مديريتي اين رشته كه از دو ماه پيش 
و با ابلاغ حكم بازنشس��تگي علي مرادي، رئيس 
اين فدراس��يون آغاز ش��د همچنان ادامه دارد، 
آن هم در ش��رايطي كه نه وزارت ورزش تاكنون 
سرپرست معرفي كرده است و نه آن سو مرادي 
خيال بلند شدن از روي صندلي را دارد و مدعي 
است كه بازنشسته نيست! مسائلي كه باعث شده 
رشته پراميد ايران در آسيايي، جهاني و المپيك، 

روزهاي پرحاشيه اي را تجربه كند. 
  حكم بازنشستگي در ميانه راه 

بازنشس��تگي يك��ي از دردس��رهاي رؤس��اي 
فدراسيون ها در بيش��تر اوقات بوده، قانوني كه 
البته برخي از مديران ورزش با ترفندهاي مختلف 
س��عي در عبور از آن داش��ته اند تا همچنان در 
ورزش حضور داشته باشند. وزنه برداري تازه ترين 
فدراسيوني است كه درگير ماجراي بازنشستگي 
رئيسش اس��ت. علي مرادي در شرايطي 16 تير 
98ب��ا 22 رأي از 43 رأي به عن��وان رئيس اين 
فدراسيون باقي ماند كه با گذشت دو سال و نيم 
از دومين دوره متوالي رياستش در وزنه برداري، 

پرونده بازنشستگي او به جريان افتاده است. 
13 دي امسال بود كه خبرگزاري ها از ابلاغ حكم 
بازنشستگي علي مرادي خبر دادند و نوشتند كه 
او بايد از رياس��ت اين فدراسيون كنار برود. طبق 
اين خبر، علي مرادي 33 س��ال س��ابقه فعاليت 
دارد ك��ه ادام��ه كار او تمديد نش��د و از اين پس 
بازنشسته است. از اين رو وزارت ورزش و جوانان 
بايد سرپرست فدراس��يون را تعيين كند. در نامه 
بازنشستگي مرادي نيز آمده بود: »به استناد ماده 
1۰3 قانون مديريت خدمات كشوري از تاريخ اول 
دي 14۰۰ به افتخار بازنشستگي نائل مي شويد.«

ابلاغ اين حكم در ش��رايطي بود كه شنيده شد 
مرادي براي تعويق و عدم ابلاغ آن خواهان ملاقات 
با وزير هم شده بود، اما حميد سجادي به رئيس 
بازنشس��ته وزنه برداري وقت ملاقات نمی دهد و 
اين حكم رسانه اي مي ش��ود. مرادي وقتی همه 
راه ها را براي ماندن بس��ته دي��د، روز 14 دي در 

نامه ای از اهالي وزنه برداري خداحافظي كرد. 
در اين نامه مرادي سعي كرد وزارت ورزش را از 
كنايه هايش بي نصيب نگذارد. او در بخشي از اين 

نامه نوشته بود: »اينك كه به حكم وزارت ورزش 
و جوانان، توفيق خدمتگزاري به جامعه ورزش و 
خانواده معزز رشته وزنه برداري از اينجانب سلب 
ش��ده و با تمديد مهلت قانوني انجام وظيفه در 
كسوت رياست فدراسيون وزنه برداري موافقت 
نش��ده اس��ت )به رغم اينكه چنين امكاني براي 
دو سال آينده هم وجود داشت(، ضمن تمكين 
و احترام به تصميم اتخاذ ش��ده، لازم مي دانم به 
برخي موارد اشاره اي كوتاه و مختصر داشته باشم. 
حالا وقت آن رسيده كه اين امانت گرانمايه و البته 

خطير را به ديگري بسپارم.«
   بازگشت پس از 45 روز

در حالي شمارش معكوس براي معرفي سرپرست 
فدراسيون و مجمع انتخاباتي وزنه برداري آغاز شد 
كه يك ماه و نيم پس از نامه خداحافظي، مرادي روز 
27 بهمن در ميان استقبال كاركنان فدراسيون به 
مجموعه ورزشي آزادي تهران رفت و كارش را دوباره 

آغاز و تأكيد كرد كه مشكل بازنشستگي ندارد! 
تصور مي شد مرادي توانسته مجوز ادامه فعاليت 
را تا پايان اي��ن دوره بگيرد و ارس��ال دعوتنامه 
حضور در مجمع عمومي كميته ملي المپيك در 
17 اسفند ماه به نام علي مرادي و حضور اين مدير 
كهنه كار در جلسه با هيئت عراقي در كميته، اين 

گمانه زني را تقويت مي كند. 

البته گفته مي ش��ود طولاني شدن ارسال پاسخ 
سازمان بازنشستگي كل كش��ور به نامه وزارت 
ورزش درباره مرادي سبب شده تا به گفته محمد 
پولادگر، معاون ورزش قهرماني و حرفه اي وزير 
ورزش، معرفي سرپرست فدراسيون وزنه برداري 
به تعويق بيفتد. پولادگر دوم اس��فند در مراسم 
رونمايي از تاريخ ش��فاهي ورزش ايران در مورد 
تعيين تكليف فدراسيون وزنه برداري گفته است: 
»هنوز س��ازمان بازنشس��تگي اعلام نكرده كه 
وضعيت علي مرادي چگونه است و ما منتظر نامه 
سازمان بازنشستگي هستيم و جواب نمي دهد، اما 
در يكي، دو روز آينده تكليف مشخص مي شود.«
  پاي انتخابات فدراسيون جهاني در ميان است

بلاتكليفي فدراس��يون وزنه برداري در شرايطي 
است كه گفته مي شود مرادي بازنشسته است و 
بايد در روزهاي آينده جايش را به يك سرپرست 
بدهد. با اين حال شنيده مي ش��ود وي در لابي 
با سازمان بازنشس��تگي براي عدم ارسال پاسخ 
وزارت ورزش به دنبال خريدن زمان است. به نظر 
مي رس��د حضور در انتخابات فدراسيون جهاني 
وزنه برداري يكي از مهم ترين دلايل مرادي براي 
تأخير در زمان بازنشستگي است. مسئله اي كه او 
در نامه خداحافظي اش كه 14 دي منتشر كرد هم 
به آن اشاره كرده و نوشته بود: »از نقطه نظر حضور 

در مجامع بين المللي نيز با توجه به رايزني هاي 
صورت گرفته و تمهيدات انديشيده شده، امكان 
احراز كرسي هاي تعيين كننده فدراسيون جهاني 
وزنه ب��رداري براي اينجانب و ديگ��ر نمايندگان 
ايران فراهم ش��ده بود ت��ا در انتخابات پيش رو، 
ش��اهد حضور پررنگ كش��ورمان در پست هاي 
كليدي و تصميم ساز بين المللي باشيم، اما تعويق 
انتخابات از يك طرف به همراه فراغت اينجانب از 
مسئوليت رياست فدراسيون وزنه برداري ايران، 

قطعاً شرايط را به گونه ديگري رقم خواهد زد.«
انتخابات فدراس��يون جهاني در حالي قرار است 
تيرماه س��ال آينده برگزار شود كه در هفته هاي 
آتي فراخوان ثبت نام آن منتشر مي شود و مرادي 
قصد دارد قبل از قطعي شدن رفتن از فدراسيون 
در اين انتخابات ثبت نام كند تا فرصت حضور در 

فدراسيون جهاني را داشته باشد! 
اين شنيده ها درباره مرادي سبب شده او تلاش كند 
تا اين بلاتكليفي ادامه پيدا كند. اين در شرايطي 
اس��ت كه دود اين مسئله در چش��م وزنه برداري 
خواهد رفت ك��ه كمتر از هفت م��اه ديگر بايد در 
هانگژو در بازي هاي آسيايي براي ايران مدال درو 
و براي المپيك 2۰24 پاريس برنامه ريزي كند، اما 
منافع ش��خصي مديران بازنشسته آن باعث شده 

وضعيت مديريتي اش همچنان نامشخص باشد.
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اشرف رامين

فريدون حسن

 از ثبت سريع ترين گل اين فصل اروپا 
تا خيال راحت چلسي

كار سخت بانوي  پير براي صعود
بانوي  پير براي صعود به دور بعد ليگ قهرمانان منتظر معجزه در تورين است، 
درحالي  كه چلسي با پيروزي به موقع خيالش را از بابت بازي برگشت راحت 
كرد. در ادامه ديدارهاي رفت مرحله يك هشتم نهايي اين رقابت ها، آبي هاي 
لندني در خانه با دو گل ليل فرانسه را بدرقه كردند، ولي در بازي همزماني كه 
در اسپانيا برگزار شد ويارئال و يوونتوس به تساوي يك – يك رضايت دادند. 

زيردريايي ها فكرش را هم نمي كردند در ثانيه 32 بازي يك گل دريافت كنند 
و براي جبرانش 66دقيقه به آب و آتش بزنند. راه راه پوشان به لطف درخشش 
دوشان ولاهوويچ، مهاجم صربستاني خيلي زود خود را براي يك برد اروپايي 
آماده كردند، ولي اين گل تاريخي تنها نكته مثبت اين بازي براي تيم آلگري 
بود. بازيكن تازه وارد خريد زمستاني يووه است كه در نخستين بازي  خود در 
ليگ قهرمانان موفق به ركوردشكني شد. ولاهوويچ سريع ترين گل اين فصل 
از ليگ قهرمانان را به نام خود ثبت كرده و علاوه  بر اين سريع ترين گل يك 
بازيكن در اولين تجربه حضور در اين رقابت اروپايي را نيز به ثمر رسانده است. 
اين ركورد تا قبل از اين دست اندي مولر بود، بازيكن آلماني در سال 1995 
با پيراهن دورتموند در ثانيه 37 دروازه يوونتوس را باز كرد. ستاره بانوي  پير 
به  رغم درخشش در اين ديدار از اينكه تيمش موفق به پيروزي نشده ناراحت 
بود: »رؤياي من در يووه به حقيقت پيوسته، اما خوشحال نيستم، چون ما 
پيروز نشديم و همه ما واقعاً به دنبال كسب پيروزي بوديم. سعي كرديم به 
همان شكل كه بازي را شروع كرديم ادامه دهيم. شخصاً اين بازي را فراموش 

كرده ام و در انتظار بازي بعدي هستم.«
 آلگري، س��رمربي يوونتوس نيز آنقدر از دست  آدرين رابيو شاكي بود كه 
بيش��تر در مورد گل خورده تيمش صحبت كرد تا ركوردشكني ستاره 
تازه وارد يووه: »ويارئال هيچ مهاجم نوكی نداشت. بنابراين نمي توانستند 
از توپ هاي بلند استفاده كنند و مي دانستيم كه بايد مراقب اين موقعيت ها 
باشيم. اين موقعيت ش��ش در برابر يك بود. رابيو متأسفانه دني پارخو را 
دنبال نكرد. ما بايد عملكرد بهتري روي اين صحن��ه ارائه مي كرديم. ما 
سعی كرديم بيش از حد جذاب بازي كنيم و پس از آن عزمي كه داشتيم 
را از دست داديم. ترجيح مي دهم يووه اي را ببينم كه برنده ميدان است، اما 

چندان زيبا بازي نمي كند. اين مسئله سليقه ای است.«
قانون گل  زده در خان��ه حريف در اين فصل از رقابت ه��اي اروپايي اعمال 
نمي شود، به همين خاطر ش��انس دو تيم در بازي برگشت يكسان خواهد 
بود. اوناي امري، سرمربي زردپوشان عملكرد تيمش را قابل قبول خواند: 
»تيم ما تجربه و بلوغ خود را نشان داد. اين دو فاكتور به ما اجازه داد متوجه 
شويم كه هر اتفاقي ممكن است مقابل چنين تيم هايي بيفتد. دريافت گل 
دوم مي توانست نگران كننده باشد، اما ما شخصيت خود را نشان داديم و از 
عملكردمان كاملاً رضايت داريم. يوونتوس بخت اول صعود به دور بعد است، 
ولی ما مي خواهيم توانايي هاي خود را به اثبات برسانيم و در صعود به دور بعد 
را به روي خودمان باز نگه داريم. اين ثابت مي كند كه ما سيري ناپذير نيستيم، 
هميشه مي خواهيم تمام توانمان را به كار ببينديم و در اين بازي هم پس از 
دريافت گل زودهنگام اجازه نداديم تمركزمان به هم بخورد. ما مي خواهيم به 

پيروزي برسيم، قوي باشيم و از خودمان انتظارات زيادي داريم.«
    

در استمفوردبريج برد 2 بر صفر چلسي چندان دور از انتظار نبود، ولي مهم تر 
از نتيجه به دست آمده نيمكت نشيني روملو لوكاكو و ورنر بود. توماس توخل 
بازيكنان كم كار را به بازي نگرفت و در عوض يوليشيچ، هاورتز و زياش را در 
خط حمله قرار داد كه اتفاقاً دو مهاجم هر كدام دو گل به ثمر رساندند. سرمربي 
چلسي با وجود اينكه تيمش نيمي از راه را براي صعود طي كرده، ولي از برخورد 
رسانه ها بابت انتخاب تركيب اصلي گلايه داشت: »حالا به وضوح مي توانيد 
ببينيد كه ما پيروزي خوبي به دست آورديم، اما تقريباً تمامي سؤال ها درباره 
لوكاكو است. اين يعني تمركز زيادي روي اوس��ت. بازيكنان ديگر هم بازي 
نكردند و ما نبايد فراموش كنيم كه اين ورزش تيمي است. تمركزمان روي 
جديت عملكرد تيم در زمين، سرعت بالاي بازي و تلاش با و بدون توپ بود. 
تيمي قدرتمند مي خواستيم و روملو در بازي هاي قبلي نتوانسته بود در اين 
زمينه خوب ظاهر شود، به همين دليل گفتم كه او خسته است. اين بازيكن از 
نظر ذهني خسته است، نه جسمي. فكر مي كنم بازي روان تري را مقابل ليل ارائه 
كرديم. بار ديگر توانستيم به شرايط خوب برگرديم. يك كلين شيت ديگر انجام 
داديم و كاملاً شايسته اش هم بوديم. عملكردمان كمي فراز و نشيب داشت، اما 

هرگز موقعيتي جدي به حريف نداديم و بازي منسجمي ارائه كرديم.«

حاشيه اي بر معرفي نشدن سرپرست فدراسيون وزنه برداري با گذشت 2 ماه از ابلاغ حكم بازنشستگي مرادي

چشمان تيزبين بنا به تشك جام تختيوزنه برداري فداي منافع شخصي رئيس بازنشسته!
اين روزها چشم تمام علاقه مندان به كشتي، به خصوص كشتي فرنگي به اهواز 
است. جايي كه رقابت هاي حساس جام تختي برگزار مي شود. رقابت هايي كه 
حكم انتخابي تيم ملي را دارد و هر كشتي گيري كه در آن حضور دارد با انگيزه 
رسيدن به دوبنده تيم ملي با حريفان سرشاخ مي شود. محمد بنا هم با دقت 
مثال زدني كشتي ها را رصد مي كند. سرمربي تيم ملي مي گويد: »تكليف چهار 
وزن تيم ملي در رقابت هاي بين المللي كش��تي فرنگي جام تختي مشخص 
مي شود. ما به غير از هفت كشتي گير كه ش��ش نفر از آنها مدال جهاني نروژ 
را دارند و يك نفر نيز مدال طلاي زير 23 س��ال جهان را كس��ب كرده، تمام 
داشته هايمان از دو رقابت قبلي مسابقات قهرماني كشور در سيستان و بلوچستان  
و رقابت هاي انتخابي جام تختي در تهران و همچنين س��هميه هايي را كه به 

تيم هاي ملي جوانان، اميد و ارتش ها داده ايم به اين مسابقات آورده ايم.«

گام بلند پيكان و سپاهان براي صعود 
تيم هاي پيكان و سپاهان در آغاز مرحله پلي آف رقابت هاي ليگ برتر 
واليبال با برتري در ب��ازي اول مقابل حريفان خ��ود گام بلندي براي 
صعود به مرحله بعد برداشتند. عصر سه شنبه و در آغاز مرحله پلي آف 
رقابت هاي ليگ برتر واليب��ال، پيكان در اروميه با حس��اب 3 بر صفر 
ميزبان خود شهرداري اروميه را شكست داد. سپاهان نيز در اصفهان با 
همين نتيجه پاس گرگان را مغلوب كرد. به اين ترتيب دو تيم پيكان و 
سپاهان با خيال راحت براي انجام بازي دوم خود مقابل اين تيم ها كه 
امروز برگزار مي شود، آماده مي ش��وند. پيكان امروز ميزبان شهرداري 
اروميه است و سپاهان به گرگان سفر مي كند.  اما ديروز هم مسابقات 
پيگيري شد كه فولاد سيرجان و لبنيات هراز آمل در سيرجان به مصاف 
هم رفتند و در رفسنجان مس از مقاومت يزد پذيرايي كرد. ديدار دوم 

اين تيم ها نيز عصر فردا در آمل و يزد برگزار خواهد شد. 

 پيروزي مشكات الزهرا صفي 
مقابل نماينده برزيل

مشكات الزهرا صفي، بانوي تنيس باز كشورمان در اولين مسابقه خود در تور 
جهاني زير 18 سال برزيل موفق شد ماريا كارولينا، تنيس باز كشور ميزبان 
را با نتيجه 2 بر يك شكست دهد. صفي با برتري مقابل نماينده ميزبان در 
مرحله بعدي مسابقات به مصاف تنيسوري از كانادا مي رود. در بخش دو نفره 
نيز مشكات الزهرا صفي به همراه نماينده اكوادور در راند يك جدول اصلي با 
تيم سوئيس و امريكا مسابقه مي دهد. بانوي تنيس كشورمان در خصوص اين 
مسابقات به تسنيم گفت: »مسابقاتي كه در برزيل برگزار مي شود GA است 
كه بهترين سطح مسابقات دنياست و يكي از بهترين تورنمنت هاي جهان از 
لحاظ فدراسيون جهاني تنيس است. در اين بازي ها ورزشكاران برتر دنيا و 
حتي رنكينگ زير 1۰ دنيا شركت كرده اند و مسابقات سطح بسيار بالايي دارد. 
در مسابقات هفته گذشته نتوانستم خوب بازي كنم و حريف خيلي خوبي 
داشتم و حالا آماده تر هستم و موفق شدم در ست سوم حريفم از كشور برزيل 

را شكست دهم و در بازي بعد به مصاف تنيسوري از كانادا خواهم رفت.«

كناره گيري ناگهاني سرمربي سابر در آستانه جام جهاني

كميته فني در خصوص قرباني تصميم گيري مي كند

استارت پنجره دوم انتخابي جام جهاني بسكتبال در آزادي

ميزباني از حريف هميشه بازنده
پنج�����ره دوم 

دنيا حيدري
    خبر

انتخاب��ي ج��ام 
جهاني بسكتبال 
ساعت 17 عصر امروز با س��وت سرداور كويتي و 
ميزباني ايران از قزاقس��تان در سالن آزادي براي 
مصطفي هاش��مي و ش��اگردانش آغاز مي شود. 
مصاف با تيم درجه2 آسيا كه در رده 7۰ بسكتبال 
دنيا ايستاده، اما همانند بلندقامتان ايران با كسب 
برتري مقابل سوريه در پنجره نخست انتخابي جام 
جهاني به همراه ياران مصطفي هاشمي، تيم شش 
امتيازي گروه D است و در پي كسب سه امتياز 
ديگر از جريان اين رقابت ها. قزاقستان هرگز طعم 
برد را مقابل بلندقامتان ايران نچشيده، با وجود اين 
مصاف امروز دو تيم متفاوت از ساير ديدارهاست، 
نه فقط چون به زعم بس��ياري از كارشناس��ان، 
بسكتبال قزاق ها مبتني بر بازي فيزيكي و پرفشار 
است يا آنكه اين تيم تا حد زيادي براي هاشمي و 
يارانش ناشناخته است، بلكه از آن جهت كه تيم 
ملي بس��كتبال ايران در نخس��تين بازي خود از 
پنجره دوم انتخابي ج��ام جهاني 2۰23 تركيب 
چندان كاملي براي مصاف ب��ا مهمان قزاق خود 
ندارد! مثبت شدن تس��ت بهنام يخچالي، لژيونر 
بسكتبال ايران در آلمان و پاي پرواز، شوك بدي 
بود براي كادر فني تيم ملي. گارد تيم ملي بسكتبال 
ايران كه قرار بود براي سومين بار تست بدهد تا در 

صورت منفي شدن جواب PCR در تركيب تيم 
ملي حاضر شود، بار ديگر با جواب مثبت تست هاي 
MBC كرونا رو به رو شده تا ملي پوش ايراني تيم

بوندس ليگای آلمان رسماً از حضور در پنجره دوم 
انتخابي ها بازبماند. يخچالي اما تنها غايب بزرگ 
دومين پنجره انتخابي جام جهاني نيست و حامد 
حدادي، سنتر و فوق ستاره بسكتبال ايران كه در 
تي��م س��يچوان فعالي��ت مي كند نيز ب��ه دليل 
پروتكل هاي سختگيرانه چين  قيد همراهي تيم 
ملي در اين پنجره انتخابي را  زده است. علاوه بر 
غيبت اين دو ستاره تأثير گذار كه بي شك مي تواند 

كار ياران هاش��مي را برابر قزاق ها سخت كند، 
مصدوميت اخير سينا واحدي در تمرينات تيم 
ملي نيز ش��رايط حضور او در بازي امروز را 
غيرممكن كرده اس��ت. اما با وجود تمام 
س��ختي هاي پيش رو مصطفي هاشمي، 
سرمربي تيم ملي بس��كتبال ايران اميد 
زيادي به شاگردانش براي سربلند بيرون 

آمدن از دو خان پيش رو دارد: »بچه هاي ما 
در اين مدت زحمت زيادي كش��يدند و با 
تعهد به كار خود ادامه دادند. اميدوارم بتوانيم 
در اين دو بازي پيش رو نتايج خوبي را كسب 

كنيم. ما از داشته هايمان استفاده مي كنيم و كار 
را با آنها جلو مي بريم، همه بازيكناني كه در اردو 

هستند شرايط خوبي دارند.«

كناره گيري پيمان فخري، سرمربي موفق تيم ملي شمشيربازي سابر 
شميم رضوان

    چهره
ايران پس از بازي هاي المپيك توكيو هنوز به طور كامل هضم نشده بود 
كه امين قرباني نيز عطاي هدايت تيم ملي س��ابر اي��ران را به لقايش 
بخشيد و استعفا داد.  استعفاي فخري بعد از المپيك شوك بزرگي به تيم ملي شمشيربازي وارد كرد. 
با وجود اين گماردن قرباني، دستيار فخري به عنوان سرمربي جديد و انتخاب سرمربي سابق به عنوان 
مدير فني تيم شمش��يربازي ايران اين تصور را ايجاد كرده بود كه به رغم تغييرات، با توجه به حفظ 
مهره هاي اصلي شاهد ادامه موفقيت سابريست هاي ايران باشيم، اما به فاصله شش ماه از انتخاب قرباني، 
او نيز قدم در راهي گذاشت كه پيشتر فخري بدان رفته بود و از سمت خود استعفا داد تا اين سؤال مطرح 
شود كه چه اتفاقي باعث فراري دادن سرمربيان تيم ملي شمشيربازي ايران مي شود، خصوصاً كه علاوه 
بر نفرات نخست كادر فني سابر ايران، علي يعقوبيان در اپه نيز از سمت خود كناره گيري كرده بود تا 
فدراسيون شمشيربازي ايران طي 1۰ ماه با استعفاي سه سرمربي خود رو به رو شود، آن هم در شرايطي 
كه سابر موفق ترين تيم فدراسيون شمشيربازي ايران است و كناره گيري سرمربيان آن در عرض مدتي 
كوتاه بي شك دليلي دارد كه بايد هرچه سريع تر ريشه يابي شود، چراكه تيم ملي شمشيربازي سابر 
ايران بدون ترديد از جمله ش��انس هاي مدال آوري در رقابت هاي آسيايي، 
قهرماني آسيا و همچنين بازي هاي كشورهاي اسلامي است و براي 
حضوري موفق در اين رقابت ها نيازمند آمادگي كافي چه به لحاظ 
جس��مي و چه به لحاظ روحي اس��ت و چنين داس��تان هايي 
مي تواند موفقيت هاي احتمالي اين تيم در مسابقات پيش رو را 
به چالش بكشد.  قرباني در حالي از سمت خود كناره گيري كرده 
كه اردوي تيم ملي براي حضور در جام جهاني مجارس��تان از 
شنبه هفته آينده آغاز مي شود و سرمربي مستعفي، برنامه هاي 
تيم ملي را تا بازي هاي آسيايي چيده بود و با كسب مقام پنجم در 
جام جهاني گرجس��تان طي اولين حضور خود به عنوان سرمربي 
تحت فش��ار نبود. با وجود اين فضل الله باق��رزاده، رئيس 
فدراس��يون شمش��يربازي ضمن تأييد استعفاي 
قربانی خبر از ادامه برنامه هاي تيم سابر ايران 
مي ده��د: »قربانی ب��ه ص��ورت مكت��وب 
درخواست كناره گيري كرده است، اما دليل 
آن را نمي دانم، چراكه دليل خاصي را براي 
تصميم خود اعلام نكرده است. اما با وجود 
استعفاي سرمربي، اردوي تيم ملي طبق 
روال شنبه هفته آينده آغاز مي شود و 
رضا پيكرآرا به عنوان مربي تيم اسلحه 
سابر كار را در دست مي گيرد و پيمان 
فخري هم به عن��وان مديرفني كنار 
ماست تا استعفاي قرباني در فدراسيون 
بررسي شود و كميته فني در خصوص 

سرمربي تصميم گيري كند.«

بيم و اميد در ناپل
ش��بي  ك��ه كاتالان ه��ا نگران��ش بودند 
فرارسيد؛ بازي برگشت با ناپولي. استاديوم 
ديه گو مارادونا انتظار آنها را مي كش��د تا 
ميزبان ديدار برگشت  پلي آف ليگ اروپا 
باش��د. در بازي رفت ناپول��ي عملكردي 
فراتر از انتظار را به نمايش گذاشت. انتظار 
مي رفت تيم ايتاليايي در نيوكمپ حرف 
زيادي براي گفتن نداش��ته باش��د، ولي 
غول كاتالان به س��ختي و آن هم با يك 
پنالتي از شكست گريخت. هواداران بارسا اميدوارند شرايط براي تيم  
محبو ب شان مثل دو سال پيش رقم بخورد؛ در يك هشتم نهايي ليگ 
قهرمانان 2۰2۰ بارسا در مصاف با ناپولي بعد از تساوي يك – يك در 
ناپل موفق شد در خانه 3 بر يك پيروز شود و جشن صعود بگيرد، ولي 
امشب تيم ژاوي در خانه حريف بازي مي كند و جو استاديوم كاملًا عليه 
بارساست. ناپولي در سه بازي  آخر سه تساوي يك – يك كسب كرده، 
از آن طرف بارسلونا ركورد 9بازي بدون شكست در لاليگا را در اختيار 
دارد. بارسا با برد پرگل مقابل والنسيا به ايتاليا آمده تا آخرين شانسش 
براي بقا در ليگ اروپا و دفاع از اعتبار خود را امتحان كند. ناپولي  اما با 
تعداد زيادي مصدوم مواجه است و لورنزو اينسينه و هيروينگ لوزانو 
مهره هاي اصلي مصدوم غايب در اين بازي به ش��مار مي روند. لوچيانو 
اسپالتي بايد اين خلأ را جوري پر كند كه به نفع بارسا تمام نشود. مشكل 
اسپالتي را ژاوي هم دارد؛ آس��يب ديدگي يكي از چالش هاي سرمربي 
بارسا بوده است. آنس��و فاتي، س��اموئل اومتيتي و الكس بالده غايبان 
قطعي كاتالان ها در اين بازي هستند و كلمنت لنگله و ممفيس دپاي 
هم وضعيت شان امروز مشخص مي شود. دپاي و لنگله اگر مشكلي براي 
بازي نداشته باشند بعد از يك ماه اولين بازي شان را براي بارسا انجام 
مي دهند. هر دو بازيكن بازي رفت را از دست داده اند و اميدوارند امشب 
برابر ناپولي بازگشتي باشكوه را تجربه كنند. براي بارسايی كه اميدي به 
كسب جام در اين فصل ندارد گذشتن از سد ناپولي و بقا در ليگ اروپا 

موفقيت بزرگي براي ژاوي و شاگردانش محسوب مي شود. 
ترجمه: شيوا نوروزي

اولي كوآتس 

فوتبال ايتاليا

 برخورد با متخلفان 
»ويلموتس گيت« را باور كنيم؟

يك س��ال و نيم پيش بود كه مقص��ران پرونده »ويلموت��س گيت« براي 
پاسخگويي راهي مجلس شدند. يك سال و نيم از آن روز گذشت، روزي كه 
هنوز به ياد داريم مهدي تاج چگونه عرق ريزان نمي دانست كه بابت افتضاح 
تاريخي خود و همكارانش بايد چه جوابی به نمايندگان مردم بدهد. همه 
سفت و سخت ايستاده بودند تا مشخص شود مقصر اصلي خسارت 8 ميليون 
يورويي به بيت المال كيست و مهم تر اينكه همه مصمم بودند كه اين خسارت 
هنگفت را از جيب بانيان و مسببان اصلي آن بيرون بكشند، نه از بيت المال 
و پول مردم كه همين دومي باعث ش��ده بود تا دانه هاي درشت عرق روي 
پيشاني رئيس وقت فدراسيون فوتبال سوژه عكاسان حاضر در جلسه شود. 
يك سال و نيم گذشته، اما درس��ت مانند تب تندي كه با يك عرق سرد 
ناگهان فروكش مي كند تمام آن ماجرا ها هم تمام ش��د. امروز تمام آنها 
كه امضاي شان پاي »ويلموتس گيت« ديده مي ش��د با خيال راحت در 
ويلاهاي شان لم داده اند و منتظرند تا دادگاه بين المللي حكميت ورزش 
رأي محكوميت ايران را صادر كند و پول از بيت المال پرداخت شود. كسي 
هم كاري به كار آنها نداشته و ندارد. از اول هم نداشت كه اگر غير از اين بود 

مسببان قاعدتاً الان بايد جاي ديگري بودند. 
اين چند سطر را براي يادآوري گفتيم، چون باز هم همان حرف هاي تكراري 
مطرح شده است. باز هم گفته مي شود خسارت به بار آمده فقط مربوط به خود 
ويلموتس نيست، بلكه بايد جريمه مدت زمان رسيدگي و تأخير در پرداخت، 
كل هزينه هاي دادرسي در CAS و هزينه وكلاي طرفين را نيز بپردازيم. چون 
گفته مي شود كه اين يك تراژدي براي فوتبال است كه گذشته و آينده را تحت 

تأثير قرار مي دهد ، چون حتي پاداش صعود به قطر را هم بر باد مي دهد و... 
خب جناب نماينده، مجلس محترم، نهادهاي نظارتي و امنيتي تمام اينها را 
همه مردم از حفظ هستند. همه خوب مي دانيم كه ويلموتس كلاه گشادي 
بود كه حتي سر باشگاه مراكشي هم نرفت، ولی سر فوتبال ايران رفت! حال 
سؤال اينجاست كه شما قرار است چه كار كنيد. تخلف محرز است و به قول 
معروف دزد حاضر و بز حاضر، پس چرا متخلفان با خيال راحت لم داده اند و 
كك شان هم نمي گزد؟ اصلاً منتظر چه هستيد، منتظر معجزه؟ اگر معجزه 

هم اتفاق بيفتد در اصل تخلف و كم كاري متخلفان مگر تفاوتي مي كند؟
اينكه يك نفر هر چند وقت يك بار پيدا شود و در خصوص زير و بم اين افتضاح 
تاريخي صحبت كند و با اعلام ارقام بدهي ايران داغ دل مردم را تازه كند كه نشد 
كار. اينكه دائم به مردم القا كنند كه نمي گذاريم پول بيت المال به هدر رود، اما 
همزمان تمام متهمان اين پرونده »تركمانچاي وار« با خيال راحت به ريش همه 
بخندند و حتي برخي  از آنها سوداي حضور دوباره در فدراسيون فوتبال را در سر 
بپرورانند كه عين خيانت است. امروز كار به جايي رسيده كه بايد نگران آينده 

بود، نگران برخوردي كه قرار نيست با متخلفان اين پرونده صورت گيرد!
بايد نگران بود بابت اينكه تمامي اين ماجرا ها فقط يك خيمه  شب بازي باشد 
براي فريب افكار عمومي. يادمان نرفته كه پرونده قطور فساد در فوتبال بعد 
از سال ها خاك خوردن در راهروهاي مجلس چه سرانجامي پيدا كرد و حالا 
هم ماجراي برخورد با متخلفان و بيرون كشيدن پول مردم از جيب آنها 
بابت خسارت ويلموتس كه هرچه جلوتر مي رود بيشتر به خواب و خيال و 

افسانه نزديك مي شود تا حقيقتي كه بتوان منتظر وقوعش بود. 
حرف آخر اينكه ش��عار دادن را تمام كنيد؛ با متخلفان اين پرونده بايد 

برخورد شود، چرا بايد منتظر رأي نهايي بمانيم؟ 
مسلم است رأيي كه صادر مي شود به نفع ما نيست پس تا دير نشده شعار 

دادن را تمام و با متخلفان »ويلموتس گيت« همين حالا برخورد كنيد.


